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§ 7
Månadsrapport maj 2019 
SÖD 2019/762

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
månadsrapport för maj 2019.

Sammanfattning av ärendet 
Månadsrapport per maj med helårsprognos visar på en budget i 
balans före resultatöverföring och en budget i balans efter 
resultatöverföring.

Beslutsgång
Nämnden ställde sig bakom förslaget.

Särskilda uttalande
Anders Göransson m.fl. (S) och Charlotte Lilja Pittuco m.fl. (V) 
lade ett särskilt uttalande. Djuna Jangmyr (Fi) ställde sig med sitt 
ersättaryttrande bakom uttalandet.
 
Antalet boende på vård- och omsorgsboende i genomsnitt under året 
är 36st färre än vad som budgeterats i verksamhetsplanen. Trots 
detta pekar månadsrapporten på ett nollresultat som helhet. 
 
Med tanke på kostnaden för varje enskild plats är det inte utan oro 
som vi ser på den ekonomiska utvecklingen framöver. Att antalet 
äldre på våra vård- och omsorgsboenden kan variera ganska snabbt 
finns det historisk evidens för. Kan vi klara ekonomin om vi får en 
snabb ökning av antalet äldre, eller kommer vi tvingas till tuffa 
prioriteringar?   
  
Underskottet på fem miljoner inom ekonomiskt bistånd är en annan 
post som väcker förvåning. I februari gjorde vi bokslut över den 
rödgrönrosa mandatperioden 2014–2018. Vi kunde då konstatera att 
fler Söderbor än någonsin har arbetat samtidigt som färre fått 
ekonomiskt bistånd. En jämförelse mellan 2014 och 2018 visar att 
antalet hushåll som fått bistånd minskat med över 30% och att 
kostnaden minskat med 22% (13 miljoner). Minskningen har också 
skett allt snabbare framför till 2018 då både bistånd och antalet 
hushåll visade en marginell ökning. För att möta den ökningen 
initierade vi ett särskilt projekt riktat mot dem som bor på 
Vintertullen. 
 



Södermalms stadsdelsnämnd Protokoll nr 7/2019

2019-06-13

Därför är det förvånande att den grönblå majoriteten som antagit en 
verksamhetsplan som i dagsläget pekar på ett underskott på fem 
miljoner inom ekonomiskt bistånd, detta trots att siffrorna det första 
kvartalet är långt ifrån dåliga. 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2019/762-1 Tjänsteutlåtande Månadsrapport maj 2019
 SÖD 2019/762-1.1 Bilaga 1 Ekonomiskt bistånd 2019
 SÖD 2019/762-1.2 Bilaga 2 Uppföljning VOB
 SÖD 2019/762-1.3 Bilaga 3 Inskrivning Förskola 2019
 SÖD 2019/762-1.4 Bilaga 4 Sjukfrånvaro
 SÖD 2019/762-1.5 Bilaga 5 Beviljade medel KS
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